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Írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani
Szijjártó Péter külgazdasági és külügyminiszternek

„Ha nem tartják be a törvény, miért gondolják úgy, hogy a törvényen kell változtatni?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az egyes törvények biztosítási, illetve pénzforgalmi tárgyú jogharmonizációjával kapcsolato s
módosításáról szóló T/17566 . számon benyújtott törvényjavaslat arra világít rá, hogy a
külképviseletek az offshore cégekkel való bárminem ű üzletelés tilalmát nem tartották be és azt a
jövőben sem kívánják betartani . A törvényjavaslat 69 . §-a ugyanis azt mondja ki, hogy hiába
átláthatatlan egy külföldi cég, ha egy külképviselet akar vele visszterhes szerz ődést kötni, akkor a
törvény ellenére átláthatónak kell tekinteni . Mindez zöld lámpát jelentene a korlát nélküli offshore-
ozás előtt, annak ellenére, hogy azt mind Magyarország Alaptörvénye, mind a nemzeti vagyonról
szóló 2011 . évi CXCVI . törvény, mind az államháztartásról szóló 2011 . évi CXCV. törvény
szigorúan tiltja.

Bacskai József, a tárca helyettes államtitkára az Országgyű lés Gazdasági bizottságának október 10-i
ülésén beismerte, hogy a tárca „ megkísérelte” betartani az államháztartási törvényben foglaltakat,
de a nyilatkozattételre „ nem mindig volt lehetőség " . Hozzátette, hogy „ ha nincs nyilatkozat, akkor
kifizetéseket elméletileg nem lehetne teljesíteni " . Azt is elismerte, hogy a tárca a jelenlegi
elő írásoknak száz százalékban nem tud megfelelni, a külképviseleteink apparátusai ezeknek érvény t
szerezni nem tudnak.

Magyarország Alaptörvénye (2011 . április 25.) 7. cikkében biztosított jogommal élve az egye s
házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . (1) bekezdése alapján
kérdezem, hogy ha nem tartják be a törvény, miért gondolják úgy, hogy a törvényen kel l
változtatni?
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Várom megtisztelő válaszát !
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